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Abstract :

The Project present a vision for 4G cellular networks based on the concept. 
Long Term Evolution (LTE) has developed a new technology in order to enhance 
indoor coverage.  This  new technology is  called femtocells (short  distance) and is 
achieved with the use of access points installed by home users. However, interference 
problem between the femtocells and the macrocell to femtocell decreases the system's 
capacity.

The problem can be solved by process of cognitive interference management in 
user  deployed  4G  femtocell  networks.  Each  femtocell  cognitively  recognizes  an 
interference signature from the network environment and opportunistically locations. 
The  proper  channel  patterns  for  interference  minimization  and  base  station  pilot 
power is autonomously configured in order to maximize the cellular coverage.

Simulation  results  show  great  channel  SINR  improvement  .  cognitive 
interference recognition and  data rate   have  improvement in femtocell .
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:المستخلص

 المستمر التطوير مفهوم أساس على تعمل الرابع للجيل الخلوية الشبكات رؤية يوضح المشروع 

 وتم الصغر المتناهية الخلية تسمى المغلقة الماكن فى التغطية تعزيز اجل من جديدة تكنولوجيا وهى

 الخلية بين التداخل مشكلة ان بينما المستخدمين، بواسطة المهيئة الوصول نقاط طريق عن تنفيذها

النظام.  سعة في فقدان الي تؤدي الساسية الخلية و الصغر المتناهية

 طريق الصغرعن المتناهية الخليا نشر فى المدرك التداخل ادارة عملية طريق عن المشكلة حل يمكن 

 الشبكة بيئة من مرمز تداخل بادراك تقوم الصغر متناهية خلية كل. الرابع الجيل لشبكات  المستخدمين

النموذج.  وموقع  زيادة اجل من الساسية المحطة وقدرة التداخل لتقليل للقناة المثالي تواجدها

الخلوية.  للشبكات التغطية مساحة

 تحسين وهو  البيانات ومعدل الشارة لتداخل تشويش معدل افضل ذات قناة تظهر  المحاكاة نتائج

الصغر. المتناهية تطويرالخلية طريقة تنفيذ خلل من يطبق
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